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SP-er zonder huis niet in raad Leusden 

Ruud Stuivenberg is 21 maart dan wel tot gemeenteraadslid ver-
kozen, een functie van raadslid zit er voor hem voorlopig niet in. 
De reden: De nummer 2 van de Leusdense SP kan maar geen wo-
ning vinden in de gemeente. Een gemeenteraadslid moet in de 
eigen gemeente wonen, dat staat nou eenmaal zo in de wet. 
Maar dat een meerderheid van de gemeenteraad hem óók liever 
niet als fractievertegenwoordiger wil zien zolang hij nog in Wou-
denberg woont, dat steekt. 

“Er is in Leusden helemaal geen regel die zegt dat een niet-
inwoner geen fractie mag vertegenwoordigen’’, zegt Stuivenberg. 
Hij zag niet aankomen dat een meerderheid van de gemeenteraad 
tijdens een raadszitting tegen zijn benoeming tot fractievertegen-
woordiger stemde. 

”Ik heb van tevoren met diverse raadsleden gesproken’’, vervolgt 
Stuivenberg. ,,’Natúúrlijk, Ruud’, dat zeiden ze. ‘Natuurlijk gaan 
we vóór stemmen’.’’ Omdat elk gemeenteraadslid anoniem kan 
stemmen, is het niet duidelijk wie nou wat heeft gestemd. 

 

 
Stop het afschaffen van de dividendbe-
lasting: teken de petitie! 
Dit kabinet wil elk jaar opnieuw 1,6 miljard euro weggeven aan 
buitenlandse aandeelhouders. En waarom? Enkel en alleen omdat 
multinationals zoals Shell het willen. Die 1,6 miljard kunnen we 
investeren in onze samenleving. Waaronder in Leusden In de zorg, 
het onderwijs of lagere huren. Het is tijd om te kiezen voor men-
sen in plaats van multinationals. Om te kiezen voor de 90% in 
plaats van de rijkste 10%. Daarom: Stop het afschaffen van de 
dividendbelasting! Teken net als ons hier de petitie: stopaf-
schaffendividendbelasting.nl. 

Kom met ons mee op 15 september 
want het is tijd voor rechtvaardigheid! 
We staan voor een fundamentele keuze. Blijven de macht en de 

rijkdom in handen van de rijkste 10% of kiezen we voor een land 

waar de 90% het voor het zeggen heeft? Blijven we kiezen voor de 

snelle winsten van het grote geld of kiezen we voor ons algemeen 

belang? Gaan we door op de heilloze weg van het rauwe kapitalis-

me of kiezen we voor een rechtvaardig land? De SP kiest voor 

verandering. Voor een rechtvaardig land waar niet de belangen 

van multinationals voorop staan maar van mensen. Het is tijd voor 

rechtvaardigheid. Daarom komen we met zoveel mogelijk mensen 

bijeen op 15 september. Dan gaan wij laten zien hoe het anders 

kan. 

Kom ook en mis het niet! Zodra wij weten waar de bijeenkomst 

gehouden wordt, zullen wij in Leusden medio augustus alle leden 

bezoeken en oproepen mee te gaan. Iedereen kan zich nu al aan-

melden via SPNet en dan houden we je op de hoogte. 

SP Leusden was in Carré  
Met veel leden en sympathisanten uit Leusden bezochten wij in 

Theater Carré de door de SP georganiseerde voorstelling van het 

Pauperparadijs. De uitverkochte theatervoorstelling was geweldig 

mooi en ontroerend. Waar het Pauperparadijs gaat over de fa-

brieksbaronnen en sociale strijd van de 19e eeuw, sprak Lilian 

Marijnissen over overeenkomsten met het nu. Er werd door Lilian 

en in de voorstelling een duidelijke link gelegd tussen de extreme 

armoede in de negentiende eeuw en de toenemende ongelijkheid 

in 2018 waar nog altijd bijna 300.000 kinderen in armoede op-

groeien. Een echte aanrader om alsnog te gaan!  

Bijeenkomst eerlijk loon op 29 augus-
tus 
Het minimumloon is er voor iedereen. Maar het kabinet wil dat 

het minimumloon voor mensen met een arbeidsbeperking straks 

niet meer telt. Dat geldt bijvoorbeeld voor Noortje. Zij wil jurist 

worden, maar door dit plan komt ze dan wel onder het minimum-

loon terecht. Of neem Amber, die als zij gaat trouwen, haar inko-

men door de bodem ziet zakken. Zijn zij het niet waard? 

Kom daarom op 29 augustus naar Amsterdam. Daar komen we bij 
elkaar om samen te zorgen dat deze laffe aanval op mensen met 
een arbeidsbeperking in de prullenbak belandt. Omdat het mini-
mumloon een kwestie van beschaving is. De SP Leusden gaat ook. 
Kom jij ook op 29 augustus? Laat het ons weten of meld je dan 
snel aan via deze link: https://doemee.sp.nl/eerlijkloon 
 

Artikel uit het AD van Arnold de Valk , AD. Lees het hele stuk  via 
onze site sp.leusden.nl 

Foto: uit het AD 
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Vanuit de fractie 
 

Het waren drukke tijden voor 

de fractie de afgelopen we-

ken. 

 

Na de bespreking van het Coa-

litie Akkoord was het nu de beurt aan het College Uitvoerings 

Programma (CUP) 102 pagina’s(!), de jaarrekening 2017, de voor-

jaarsnota en alle andere overleggen die plaatsvonden. 

 

Het blijft een rare wereld daar in het gemeentehuis. Coalitie Ak-

koord was al getekend voordat ook maar iemand er een woord 

over kon zeggen en daaruit volgend kwam het CUP. 

De coalitie wil de raad betrekken bij het CUP; klinkt leuk, echter, 

het is een stuk van en door het College. 

 

In de eerste vergadering hierover mocht de raad enkel verduide-

lijksingsvragen stellen, niet politiek. Wat schetste onze verbazing 

dat oppositie zich daar keurig aan hield, en de coalitiepartijen los 

gingen op het CUP.  

Je zou toch denken dat zij door hun eigen wethouders meegeno-

men zouden zijn in de totstandkoming van het stuk … daar bleek 

niets van…  

 

De vergadering die daarop volgde was de zogenoemde voorberei-

dingsdiscussie over het CUP. Raadsleden discussiëren en het Col-

lege “speelt voor stofzuiger”. 

Dit was belangrijk zo stelde de VVD (Coalitiepartner) want zo kon 

een ieder punten inbrengen en kon het College horen wat de 

andere partijen wilden. 

SP heeft in haar statement duidelijk gemaakt dat zij van het begin 

af tegen raadsbrede akkoorden was. Te veel water van een ieder 

bij de wijn zodat het goedje niet meer drinkbaar zou zijn. 

Het College wil inbreng van SP? Als zij echt hadden willen weten 

wat de SP wil dan hadden zij vooraf het verkiezingsprogramma 

kunnen lezen en dit verwerken in het CUP. Echter geen punt van 

de SP terug te vinden dus geklets voor de bühne. 

 

We hebben natuurlijk alsnog onze standpunten én onze politieke 

keuzes kenbaar gemaakt waar wij, of het College er nu wel niet 

iets mee doet, ons sterk voor gaan maken de komende vier jaar. 

Gepleit voor de wijkagenten, LAS Pas, sport en cultuur voor ieder-

een, schoolzwemmen voor ieder kind, bus terug in alle wijken, 

biodiversiteit, betaalbaar wonen, niet de focus op  

grote bedrijven maar maak werk van startende kleine onderne-

mers, maak beleid voor de vele ZZP’ers etc. etc. 

 

SP vond en vindt dat het deze coalitie vooralsnog totaal ontbreekt 

aan duidelijke doelstellingen, weinig ambities en leiderschap. Dat 

wordt ons niet in dank afgenomen. We doen het toch allemaal 

samen in Leusden? Dat klopt, echter, 1 op de 10 stemgerechtigde 

binnen de gemeente Leusden heeft laten horen dat zij het anders 

willen en dat dragen wij als fractie SP dan ook uit. 

 

Vuurwerk werd het tijdens de raadsvergadering van 12 juli over 

de voorjaarsnota. 

SP merkte op dat er wel erg veel overschrijdingen zijn waar het 
college dekking voor vroeg. Het gaat hier om tonnen gemeen-
schapsgeld. Dit viel zowel VVD en CU in het verkeerde keelgat en 
men dacht de SP wel de maat te kunnen nemen dat “dit wel erg 
makkelijk vanuit de zijlijn roeptoeteren was”. Zij eisten amende-
menten en moties van de SP. Het was werkelijk te bizar. Wij heb-
ben gezegd dat wij niet iets doen wanneer het hun uitkomt maar 
dat wij met moties e.d. komen tijdens het kaderstellend debat in 
september 

Goed om nog te weten is dat wij (weer) vragen hebben gesteld 

over de hangplekken voor jongeren, wethouder Kiel zegt toe hier 

snel schriftelijk op terug te komen. 

Ook hebben wij de bruggen bij de Kupersingel weer onder de 

aandacht gebracht. Wethouder Vos geeft aan dat wat hem betreft 

het niet aan de orde is dat de bruggen weggaan, dus of opknap-

pen of vernieuwen. Raadsvoorstel komt na de zomervakantie.  

Tevens hebben wij gewezen op het steunpunt van de postbodes 

in de sporthal op de Berkelwijk wat nu dreigt te verdwijnen door 

sloop van deze sporthal. Zij hebben daar niet alleen post liggen 

maar zij kunnen daar een plaspauze houden, een bakkie koffie 

zetten en hun collega’s spreken 

Wethouder Van Beurden was blij met het signaal want hij wist 

niet dat daar een steunpunt was voor postbodes. Het heeft zijn 

aandacht. 

 

Natuurlijk zijn wij ook weer over de bus begonnen. Op 8 mei heeft 

er een bestuurlijk overleg plaats gevonden tussen Wethouders 

Leusden en gedeputeerde Provinciale staten. Wethouder maakt 

een memo over de stand van zaken. 

Wij houden jullie natuurlijk dan ook op de hoogte en gaan als het 

nodig is weer volop actie voeren. 

Lilian Marijnissen in een vol Carré bij een voorstellinh van het 
Pauperparadijs 


